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Z obsahu: 
Zápis z RO č.76/07/18; Ve Strašicích rozhodně nemáme v létě okurkovou sezónu; PČR informuje; OPS informuje; 

Životní jubileum; Pojďme udělat Strašice krásnější; Z dějin zahrádkářů 60.část; 
Rozpočet obce – kouzla a čáry; Srpen 2018 ve strašické kultuře a Muzeu Středních Brd; 

Pozvánka na Posvícenský tenisový turnaj; Posvícení 2018

I přes úmorná vedra, jsou Brdy lákavým cílem turistů. Pohled na Velký kámen.
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Doklady a informace na vědomí
1. Informace:  RO byl předložen na vědomí zápis z jedná-

ní výkonného výboru Vodohospodářského sdružení 
Rokycanska a zápis z jednání valné hromady VSR. 
Orgány projednávaly problematiku navýšení nájmu dle 
požadavku MZe (tvorba finančních rezerv na obnovu 
vodohospodářského majetku), dále byli zástupci obcí 
informování o procesu zřízení věcného břemene na ÚV 
Strašice. Zápisy budou zveřejněny na webu obce.

2. Informace:  RO byla předložena informace o kontrole 
společnosti ELEKTROWIN a.s. ve Sběrném dvoře 
Strašice. Kontrolou bylo zjištěno, že ke zpětnému oděru 
bylo odevzdáno podprůměrné množství spotřebičů, 
v roce 20017 se jednalo o 2,6 t nechlazení a 1,87 t 
chlazení. Oproti roku 2016 došlo k poklesu o 48,8 %. 
V průměru odevzdal občan Strašic 1,04 kg spotřebičů 
a 0,76 kg chlazení (průměry ve srovnatelných městech 
v Plzeňském kraji je 2,51 kg a 1,84 kg).

Projednáno
1. Projednání zápisu z jednání ZO
RO projednala zápis z jednání ZO ze dne 28.6.2018 
a přijala opatření k realizaci schválených usnesení.

1.  Reagovat na náměty a podněty občanů (oprava 
střešní krytiny na hasičárně, údržba hrobu 
neznámého vojína, zavážení příkopů kolem tankovky, 
nájezdy na hlavní komunikaci, seřízení rozhlasu, 
alarm z Plzeňského skartu).

2.  Připravit podklady k prodeji budovy a pozemku 
p.č. 568/51 a části pozemku p.č. 2104/1.

3.  Zadat geodetické zaměření části pozemku 
p.č. 2104/1 přiléhající k budově č.p. 709.

4.  Připravit podklady k prodeji budovy a pozemku 
p.č. 568/59 a části pozemku p.č. 2104/1.

5.  Zadat geodetické zaměření části pozemku 
p.č. 2104/1 dle žádosti 748/18.

6.  Připravit podklady k prodeji části pozemku 
p.č. 2104/1 dle žádosti č.j. 8/18 (TM TRANSPORT). 

7.  Připravit podklady k prodeji části pozemku 
p.č. 2104/1 dle žádosti č.j. 10/18 (M. Brabec).

8.  Připravit podklady k prodeji části pozemku 
p.č. 2104/1 dle žádosti č.j. 634/18 (P. Holzäpfl). 

9.  Připravit podklady k prodeji pozemku 
p.č. 568/176 dle žádosti č.j. 617/18 (J. Tomáš). 

10.  Řešit prodej pozemku p.č. 1847/83 v lokalitě Kout 
s jednotlivými vlastníky.

11.  Připravit podklady k odkoupení pozemku 
p.č. 1882/1 dle žádosti č.j. 719/18. 

12.  Sepsat splátkový kalendář dle žádosti č.j. 714/18.

2. Dodatek ke smlouvě o dílo – BAGGER BS, 
s.r.o.

RO projednala návrh dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo se 
společností BAGGER BS, s.r.o. ohledně úpravy okolí 
radnice. Z důvodu nedostatku žulových kostek a jiných 
stavebních materiálů na trhu nebylo v silách společnosti 
dokončit úpravy dle navrhovaných termínů. Dodatkem 
č. 1 se mění termín předání díla na 14. 9. 2018. Práce 
budou zahájeny na přelomu července a srpna.
RO schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo ze dne 
17. 4. 2018 se společností BAGGER BS, s.r.o. schválila.

3. Licenční smlouva – OSA
RO projednala návrh licenční smlouvy o veřejném 
provozování hudebních děl s OSA ohledně užití hudebních 
děl prostřednictvím místního rozhlasu. Poplatek činí dle 
počtu reproduktorů 9.544 Kč.
RO Hromadnou licenční smlouvu VP_2018_114671 
schválila.

4. Smlouva o umístění zařízení – ČEZ Distribuce 
s.r.o.

RO projednala návrh smlouvy o umístění zařízení na sloup 
veřejného osvětlení v rámci realizace osvětlení kostela. Na 
sloup veřejného osvětlení bude umístěn jeden z reflektorů 
zajišťující osvětlení kostela.
RO Smlouvu o umístění zařízení č. SUZB/6025/2018 
schválila.

5. Žádost o dlouhodobý pronájem pozemku – 
American Way Reality spol. s.r.o.

RO projednala opět žádost o pronájem části pozemku pod 
benzinovou stanicí za účelem zřízení parkoviště pro 
návštěvníky plánovaného zábavního centra. Záměr 
pronájmu byl zveřejněn na úřední desce. 
RO žádosti nevyhoví, neboť část pozemku byla ZO 
schválena k prodeji společnosti TM TRANSPORT s.r.o.
RO žádost neschválila.

6. Žádost o pronájem pozemku – Eva a Jiří 
Halbychovi

RO projednala žádost ohledně pronájmu části pozemku 
p.č. 246/4, kterou již dříve projednávala a nebyla RO 
schválena. Žadatelé předložili žádost totožného znění.
RO záměr pronájmu části pozemku schválila.

7. Žádost o pronájem zahrádky
RO projednala žádosti o pronájem zahrádky č. 23, OÚ 
Strašice obdržel 2 žádosti ohledně pronájmu této zahrádky 
(H. Marková, A. Šťastná).
RO pacht zahrádky dle žádosti č.j. 686/18 schválila. 
RO žádost č.j. 757/18 neschválila.

Srpen 2018 - ROČNÍK XXV

Zápis z Rady obce č. 76/07/18 (11. 7. 2018
J. Hahner, E. Buchová
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8. Žádost o odprodej obecního majetku – T. Křen
RO projednala žádost o odprodej obecního majetku 
hasičského vozidla DA 12 Avia.
RO prodej vozidla Avia, RZ: RO 30-44, dle žádosti za 
cenu 10.000 Kč schválila.

9. Žádost o odprodej obecního majetku 
     – M. Červenka
RO projednala žádost o odprodej obecního majetku 
hasičského vozidla Škoda Felicia.
RO prodej vozidla Škoda Felicia, RZ: PMU 32-57, dle 
žádosti za cenu 5.000 Kč schválila.

10.  Splátkový kalendář 
RO projednala návrh právního zástupce obce ohledně 
sepsání splátkového kalendáře na dluh ve výši 90.281 Kč, 
který dlužník uznal. Fakturu č. 20130833 ve výši 11.490 Kč 
dlužník neuznal z důvodu promlčení. Jedná se o dluhy na 
elektrické energii a nájmu v areálu bývalých kasáren. 
Právní zástupce dlužníka navrhuje sepsání splátkového 
kalendáře s 18 splátkami ve výši 5.000 Kč, 18. splátka bude 
uhrazena ve výši 5.281 Kč, vždy do konce daného měsíce.
RO sepsání splátkového kalendáře na dluh ve výši 
90.281 Kč formou notářského zápisu schválila. RO 
s promlčením faktury č. 20130833 souhlasila.

11.  Žádost o osvobození poplatku – D. Titl
RO projednala žádost o osvobození platby poplatku za 
svoz komunálního odpadu v roce 2018 za dceru žadatele A. 
Bártovou, která se zdržuje dlouhodobě v cizině od 
1. 3. 2018.
RO požaduje uhradit poměrnou část poplatku za rok 
2018. RO prominutí poměrné části poplatku dle žádosti 
schválila.

12.  Zápis z jednání Komise životního prostředí
RO projednala Zápis z jednání Komise životního prostředí 
ze dne 13. 6. 2018. Komise se mimo jiné zbývala podnětem 
ohledně zavážení příkopů podél tankovky panem Stupkou. 
Pan Kysilko sdělil plán údržby zeleně v obci. Komise rovněž 
doporučila prořezat keře v bytovkách u pošty. Příští jednání 
komise proběhne 12. 9. 2018.
RO Zápis z jednání Komise životního prostředí ze dne 
13. 6. 2018 vzala na vědomí.

13.  Zápis z jednání Komise pro kulturu, sport 
      a turismus
RO projednala zápis z jednání Komise pro kulturu, sport 
a turismus ze dne 18.6.2018. Komise se zabývala 
programem Strašického posvícení. V rámci posvícení 
proběhne v sobotu odhalení a pokřtění obnoveného kříže, 
vystoupí kouzelník pro děti, proběhne výstava a křest 
strašického kalendáře na rok 2019, uskuteční se venkovní 
koncert kapely NO3, na sále proběhne koncert Strašické 
pohodovky, pro děti bude k dispozici klouzací hrad 

a malování na obličej, od 21 hod. bude probíhat Posvíce-
nská zábava s kapelou Signál. V neděli proběhne na 
koupališti od 13 hodin koncert kapely Zvlášňý škola. 
Program bude doplněn o další kulturní akce. Komise se 
dále zabývala přípravami oslav 100 let založení republiky. 
Dne 29.8. proběhne „Setkání při písničkách na přání“ 
v podání I. Nováka u Společenského domu.
RO zápis z jednání Komise pro kulturu, sport a turis-
mus ze dne 18. 6. 2018 vzala na vědomí.

14.  Cenová nabídka – kamerový systém
RO projednala cenovou nabídku ohledně pořízení 
kamerového systému k hřišti u společenského domu. Na 
tomto hřišti byly zaznamenány již první náznaky 
vandalismu a proto je vhodné toto místo osadit preventivně 
kamerovým systémem. Na hřiště budou instalovány 
3 kamery a nahrávací zařízení. Signál z kamer bude 
přenášen na služebnu Obecní policie Strašice. Pořizovací 
cena činí 59 tis. Kč bez DPH.
RO pořízení kamerového systému dle cenové nabídky 
společnosti Plzeňský skart a.s. ze dne 29. 6. 2018 
schválila.

15.  Žádost o poskytnutí finančního příspěvku 
       -  Diakonie
RO projednala žádost o poskytnutí finančního příspěvku na 
provoz zařízení a úhradu nákladů související s poskyto-
váním služby v rámci Domova Radost, kde těchto služeb 
využívá rovněž jeden z občanů Strašic.
RO poskytnutí daru ve výši 5.000 Kč Diakonii ČCE – 
středisko Západní Čechy formou darovací smlouvy 
schválila.

16.  Žádost o dotaci z rozpočtu obce – CENTRUM   
       HÁJEK z.ú.
RO projednala žádost o dotaci z rozpočtu obce ve výši 
20.000 Kč na pokrytí provozních nákladů centra sociálních 
služeb CENTRUM HÁJEK z.ú. Služeb využívá rovněž 
jeden občan Strašic.
RO poskytnutí daru ve výši 5.000 Kč CENTRU HÁJEK 
z.ú. formou darovací smlouvy schválila. 

17.  Poskytnutí dotace – Plzeňský kraj
Obec Strašice podala žádost o poskytnutí příspěvku na 
věcné vybavení JSDHO Strašice v hodnotě 60 tis. Kč. 
Zastupitelstvo Plzeňského kraje schválilo poskytnutí 
dotace ve výši 22.272 Kč. Poskytnutí dotace je nutno 
schválit rovněž RO Strašice.
Zastupitelstvo Plzeňského kraje schválilo na svém 
zasedání dne 11. 6. 2018, číslo usnesení 666/18, 
poskytnutí účelové finanční dotace z dotačního titulu 
„2018 Příspěvek na věcné vybavení“. Rada obce 
Strašice přijetí finanční dotace z rozpočtu Plzeňského 
kraje do rozpočtu obce Strašice ve výši 22.272 Kč 
schválila.
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18.  Výpověď nájmu – LEPŠÍ PRÁCE s.r.o.
RO projednala s ohledem na prodej budovy č.p. 709 
ubytovny společnosti LEPŠÍ PRÁCE s.r.o. výpověď z toho-
to nájmu. Smlouva byla původně sepsána se společností 
www.brigadnici.com, s.r.o. v roce 2009, od 1. 3. 2017 došlo 
ke změně názvu firmy na LEPŠÍ PRÁCE s.r.o.
RO vypovězení Smlouvy o nájmu ze dne 30. 9. 2009 
se společností LEPŠÍ PRÁCE s.r.o., IČ: 26409259 
schválila.

19.  Změna rozpisu rozpočtu obce
RO projednala změnu rozpisu rozpočtu obce č. 2/2018, 
kterou předložila vedoucí finančního odboru. Jedná se 
o drobné přesuny mezi položkami v rámci jednotlivých 
paragrafů (platy zaměstnanců u veřejného prostranství, 
služby v areálu bývalé posádky, zahrnutí dotace pro 
JSDHO, atd.).
RO Změnu rozpisu Rozpočtu obce Strašice č. 2/2018 
schválila.

Ve Strašicích rozhodně nemáme v létě 
okurkovou sezónu

Jiří Hahner - starosta obce

Máme před sebou významnou společenskou událost 
svatovavřineckou pouť a strašické posvícení. Můžeme 
se těšit na bohatý kulturní program, který je připraven 
pro všechny věkové skupiny občanů a návštěvníků 
naší obce. Jistě každého potěší přátelská atmosféra 
posvícenského víkendu a věřím, že krásně zapadne do 
pozitivního vnímání života v naší obci.

Jak jsem se zmínil v minulém čísle Barňáku provádí se 
řada stavebních akcí, které by však neměly sváteční 
dny významně ovlivnit. Komise pro veřejné zakázky 
pod vedením Josefa Štycha v letošním roce měla 
opravdu napilno. Proběhla řada zasedání a postupně 
komise vybrala dodavatele na fasádu radnice, 
zahradní práce v parku u společenského domu, 
vodovod a veřejné osvětlení ke kostelu, chodník na 
návsi a veřejné prostranství před radnicí. Na poslední 
schůzi komise byla vybrána firma na výstavbu 
teplovodu v bytovkách za radnicí. Vybrané firmy v plá-
novaném termínu postupně stavby zahajují a řádně 
dokončují. Zaznamenáváme však skluz se zahájením 
prací na zateplení bytového domu č.p. 558-559. Firma 
měla podle smlouvy nastoupit již v červnu, zatím však 
nedošlo ani k předání staveniště. 

V souvislosti s některými stavbami jsme získali dotace 
do obecního rozpočtu, které pomohou s financováním 
stavebních prací. Jedná se o dotaci na zateplení 
bytového domu 558-559, dále na dětské hřiště u spole-
čenského domu a také na opravu pomníku u Libuše 
nebo obnovu křížku u školy. Přijetí dotací schválila rada 
obce a zastupitelstvo dostává pravidelně informace 
o přijatých dotacích.

Zastupitelstvo obce na svém červnovém zasedání 
schválilo prodej několika nemovitostí v areálu bývalých 
kasáren. Hlavním bodem bylo schválení závěrečného 
účtu obce se závěrem auditora, že hospodaření obce 
bylo v roce 2017 bez chyb a nedostatků. Obec v roce 
2017 hospodařila se ziskem  8 673 000 Kč.

Navázali jsme bližší spolupráci s obcí Strašice na 
Strakonicku. Zúčastnili jsme se slavnostního žehnání 
nového hasičského vozidla. Stejnojmenná obec nám 
věnovala do muzea staré hasičské vozidlo značky 
ARO. 

Vážení spoluobčané, přeji Vám, aby druhá polovina 
letošního roku Vás zastihla v dobré náladě. Mám pocit, 
že v poslední době zavládla v naší obci přátelštější 
atmosféra, statistiky hovoří o nižší kriminalitě a i vzhled 
obce nás může naplňovat nadějí, že budeme v budou-
cnu žít v opravdu klidné a krásné vesnici.

Jiří Hahner
starosta obce Strašice
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Prevence
Dne 9. června se na území okresního města konal po téměř 
dvaceti letech den s policií, tentokrát pod názvem Den dětí 
s policií. 

http://www.policie.cz/clanek/krajske-reditelstvi-policie-
pzk-informace-den-deti-s-policii.aspx

Mařil rozhodnutí úřadu
Dne 13. června policisté zahájili úkony trestního řízení pro 
podezření ze spáchání přečinu maření výkonu úředního 
rozhodnutí a vykázání. Z toho je podezřelý 49-letý muž 
z Hrádecka, který úmyslně nenastoupil výkon trestu odnětí 
svobody, který mu byl uložen trestním příkazem Okresního 
soudu v Rokycanech. Muž se výkonu trestu vyhýbal, 
ačkoliv s podmínkami nástupu byl srozuměn. Policisté 
muže ve Strašicích 13. června omezili na osobní svobodě a 
eskortovali ho do plzeňské věznice. 

Dopravně bezpečnostní akce
V rámci územního odboru Rokycany proběhla ve dne 8. a 9. 
června letošního roku dopravně bezpečnostní akce. 
Tentokrát se policisté zaměřili zejména na dodržování 
zákazu používání alkoholických nápojů a jiných návyko-
vých látek. Bezmála dvacítka policistů zkontrolovala 
154 vozidel, z toho počtu téměř každý šestý řidič porušil 
zákonné ustanovení (zjištěno 24 přestupků). Kromě třech 
protiprávních jednání policisté většinu vyřešili příkazním 
řízení na místě. Při této akci policisté odhalili dva „hříšníky“, 
kteří usedli za volant po požití alkoholu. Při dopravní akci 
nebyla zjištěna žádná hledaná ani pohřešovaná osoba. 

Kyberkriminalita
Policisté prověřují jednání dosud neznámého pachatele, 
který se 11. června letošního roku naboural do počítačové 
sítě ve zdravotnickém zařízení na Rokycansku, čímž si 
neoprávněně získal přístup k uloženým datům společnosti, 
které zašifroval a tím je učinil nefunkční. Správce sítě 
vyzval k uhrazení částky ve virtuální měně, která se zobra-
zila na všech monitorech v síti. Pachatel svým jednáním 
způsobil nefunkčnost počítačové sítě a rovněž omezil 
běžný chod zařízení. Veškerými okolnostmi tohoto případu 
se nyní zabývají rokycanští kriminalisté z oddělení 
hospodářské kriminality a případ prověřují pro podezření 
z přečinu neoprávněný přístup k počítačovému 
systému a nosiči informací. 

Trestná činnost na seniorech 
Policisté obvodního oddělení Rokycany prověřují podezře-
ní ze spáchání přečinu porušování domovní svobody. 
Dosud neznámý pachatel ve čtvrtek (28. 6. 2018) v dopo-
ledních hodinách v Mýtě na Rokycansku oslovil seniorku 

pod záminkou, že vyřizuje dodávku a přeplatky za elektřinu 
a s touto záminkou se dostal do jejího obydlí. Seniorku 
oslovil u jejího a sdělil ji, že jde vyřídit přeplatek za elektřinu, 
který činí 2 000 korun, ale má pouze pětitisícovou bankov-
ku, tak zda má na vrácení, což seniorka potvrdila. Muž 
začal s argumenty, že má dojít ke zdražení elektřiny a ptal 
se, zda má ještě nějakou hotovost na rozměnění. To 
vzbudilo u ženy pochybnosti, ale neznámý muž nezaváhal 
a na její reakce zareagoval tak, že zavolal k vrátkům 
u domu s tím, že zde stojí jeho vedoucí. Náhle vešla do 
domu i neznámá žena, která vstoupila do prostorů kuchy-
ně. V této době seniorka ztratila z dohledu neznámého 
muže, a když chtěla z kuchyně odejít, neznámá ji stála 
v cestě a začala bránit. Nakonec se seniorce podařilo projít 
a v té chvíli neznámá žena zavolala na komplice, který 
scházel z prvního patra domu a společně z domu odešli.   

K popisu osob seniorka uvedla, že se jednalo o muže bílé 
pleti, vysokého okolo 170-175 cm, kulatý obličej, silnější 
postavy, krátké vlasy kaštanové barvy, stáří okolo 40-45 let, 
na sobě měl modré džíny a bundu šedé barvy.

K neznámé ženě uvedla, že se jednalo o ženu stáří okolo 
30–35 let, tmavší pleti, výšky 150–155 cm, silnější postavy, 
tmavé krátké vlasy. Oblečena do červené bundy, kalhoty 
šedé barvy, na hlavě plátěný klobouk, výrazné náušnice.

Osoby se měly pohybovat ve vozidle zlaté barvy, s největší 
pravděpodobností se jednalo o vozidlo značky Ford 
Mondeo. V tomto případě nebyla způsobena žádná 
majetková škoda.

Policisté nejen s ohledem na výše popsaný případ 
apelují na starší spoluobčany a také na jejich rodinné 
příslušníky, aby své blízké opakovaně upozorňovali na 
možná rizika ohledně podvodů a krádeží na seniorech. 

Pamatujte, že podvodníci využívají různé záminky a lsti, 
aby se dostali k vašim penězům. Pokud z vás nevylákají 
peníze přímo, ovládají řadu způsobů jak vás okrást. 
Nedůvěřujte neznámým lidem a dodržujte pravidlo, které 
vštěpujeme dětem od útlého věku. Nikoho cizího 
nevpouštějte do svého obydlí. Nikdy hned neotvírejte 
dveře, nevíte-li, kdo je za nimi. Zvoní-li opravář, pracovník 
úřadu či jiných služeb (odečet plynu apod.) nechte si vždy 
předložit příslušný průkaz, nebo ještě lépe zavolejte na 
úřad nebo instituci, na kterou se pracovník odvolává. 
V případě jakýchkoliv pochybností trvejte na tom, že 
o nabízenou službu nestojíte. Nepodléhejte vidině výhodné 
koupě či služby. Důležitá telefonní čísla (policie, lékař, 
hasiči) mějte viditelně blízko telefonu, abyste mohli co 
nejrychleji přivolat pomoc. Pachatelé, kteří páchají 
trestnou činnost na seniorech, využívají zejména jejich 
důvěřivosti.

Nedejte šanci zlodějům!!!

ZPRÁVA ZA MĚSÍC ČERVEN 2018
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Policie varuje především starší občany před lidmi, kteří 
se neštítí ničeho a jejich obětmi se stávají právě 
senioři. Varujeme před pachateli, kteří se pod 
záminkou výhodných nákupů oprav, výher nebo 
vrácení přeplatků snaží dostat do Vašich příbytků. 

Jak se máte zachovat?

· Je nutné před nimi zavřít dveře, nevpouštět je do 
bytu. Nedůvěřujte cizím lidem! 

· Doporučujeme, aby občané vždy zamykali dveře 
domů a samozřejmě i dvířka, či vrata u oplocení 

Další důležité upozornění a rady naleznete zde:
http://www.policie.cz/clanek/podvody-na-seniorech.aspx

zpracovala: por. Hana Kroftová, DiS. 13. července 2018

V případě nutnosti volejte na tel.: 371 585 731

Vyhodnocení – informační zpráva za měsíc 
červen a červenec 2018

Doprava

Veřejný pořádek

OZV č.2/2012

Občanské soužití 

OZV č.2/2015

Proti majetku

36 x přestupek –  řešeno 

        v blokovém řízení 

        (rychlost, CHKO)

18 x oznámení odboru dopravy

6 x cyklisté

5 x   přestupek

6 x   přestupek

2 x   přestupek - 1 x oznámení PČR

3 x   přestupek

3 x přestupek

Za měsíc červen a červenec řešila OPS tyto přestupky:

1 x klíče, peněženka s doklady

Ověřování pobytu / 
asistence vystěhování z bytu

12 x

Řešení stížnosti občanů 3 x

Součinnost s PČR OO Hrádek 4 x

Kontrola mladistvých 
na požívání alkoholu

2 x

Nález věci

Vážení občané,

v srpnovém výtisku měsíčníku Barňák bych Vás chtěl se-

známit s událostmi za uplynulé 2 měsíce z pohledu Obecní 

policie Strašice.

           

Veřejný pořádek 
Odkládání velkého množství objemných krabic, plastů 

a lyží ke kontejnerům v sídlišti u pošty - tento materiál patří 

do sběrného dvora.

Ke sběrnému dvoru někdo dovezl WC mísu a následně 

byla vhozena na soukromý pozemek.

Autobusová zastávka U Libuše byla postupně mládeží 

poškozována nápisy a nyní je vymalována - jak dlouho?

Toto jsou ukázky, jak někteří občané páchají přestupky proti 

veřejnému pořádku a kazí tak vzhled obce.

pozemků. 

· V případě, že byste se s podobnými lidmi setkali, 
nebo takové ve své obci viděli, volejte ihned Policii 
ČR – bezplatnou linku 158. O těchto osobách 
můžete zaznamenat důležité informace (např. RZ 
vozidla, počet a popis osob, různé zvláštnosti 
a nápadnosti – je vhodné si poznatky ihned zapsat).



strana 7

BaròákBaròákBaròák
STRAŠICKÝ MÌSÍÈNÍKSTRAŠICKÝ MÌSÍÈNÍKSTRAŠICKÝ MÌSÍÈNÍK

Srpen 2018 - ROČNÍK XXV

Upozornění - Řád dětského hřiště u 
Společenského domu

Jistě každý občan zjistil, že do dnešní doby vedle Spole-
čenského domu bylo vybudováno velké dětské hřiště se 
spoustou atrakcí a sportovně relaxačním místem, a to obcí 
za nemalé peníze. Byl osazen návštěvní řád dětského 
hřiště. Je zapotřebí, aby se všichni návštěvníci seznámili 
s tímto řádem a aby byl dodržován. Pokud nebude dodržo-
ván, bude řešen v kompetenci Obecní policie Strašice, 
přestupkovou komisí obce Strašice a PČR. Aby nedochá-
zelo k vandalismu a předcházelo se škodám, bude nejen 
tento prostor fyzicky kontrolován, ale bude i monitorován 
kamerovým systémem. Proto i se svými dětmi zamezte 
poškozování tohoto objektu. 

před vymalováním  aut. zastávky Libuše po vymalování aut. zastávky Libuše

Střecha nového dětského domečku je již poškozena
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Relaxační a cvičební prvky
Prvky dětského hřiště

Provozní řád dětského hřiště

Doprava

Dne 23. 6. se konala akce “Bahna 2018“ -  ztížený provoz 
po komunikacích v obci byl ovlivněn příjezdem několika 
tisíc osobních automobilů s návštěvníky. Nedošlo ke koli-
zím na pozemních komunikacích ani k újmě na zdraví osob 
a nebyla zjištěna žádná trestná činnost. Touto cestou bych 
chtěl poděkovat opět příslušníkům SDH Strašice a TJ Spar-
tak, kteří se podíleli na zabezpečení dopravy a parkování 
vozidel návštěvníků.

Jednotka HZS Rokycany prováděla kontrolu průjezdnosti 
mezi domy v sídlišti za OÚ a konstatovala, že průjezd je 
velmi omezen zvláště mezi domy 458, 459, 443, 442, 525, 
526 a 447.

Pokud by např. došlo k požáru, jednotky požární ochrany 
by měly ztížený průjezd či omezení lokalizovat daný objekt. 
Při nemožnosti včasného zásahu by došlo k větším ško-
dám na majetku i zdraví osob.
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Obec na své náklady zřídila místo pro parkování na okraji 
vjezdu do CHKO (tzv. u Hájkova mlýna) - již je dokončené 
a je povoleno na tomto místě parkovat.

Dne 3. 9. začíná žákům opět povinná školní docházka a do 
školy poprvé nastoupí žáčci prvních tříd. Žádáme proto 
rodiče, aby první dny doprovázeli své děti do školy 
a naučili je zásady správného a bezpečného přechá-
zení komunikace.

Upozorňujeme všechny cyklisty, že stále provádíme 
bezplatnou registraci jízdních kol. K registraci jízdního 
kola je zapotřebí OP, jízdní kolo včetně dokladů o jeho 
nabytí, u dětí mladších 15 let je nutná přítomnost jednoho 
z rodičů (Info: 371 585 731, 724 188 102).
Tato služba pro občany je bezplatná.

Ing. Frajt Luboš, velitel Obecní policie Strašice

Informace pro návštěvníky CHKO Brdy  

Životní jubileum
Dne 2. července 2018 se úctyhodného věku devade-
sáti let dožila paní doktorka Zdeňka Husová. Popřát 
do dalších let hodně zdraví a pohody jí přišel starosta 
obce pan Jiří Hahner. Od komise pro občanské 
záležitosti oslavenkyně dostala dárkový balíček a bla-
hopřání. Za celou obec Strašice ještě jednou gratu-
lujeme a přejeme hodně dalších let strávených 
v takové zdravotní kondici, jaké se těší doposud.

www.plzenskyskart.cz

Provozovna Strašice, areál kasáren

Po-Pá 8:00-12:00 13:00-16:00. Tel: 602 414 523, 602 157 925. 

Vykupujeme: veškerý železný šrot, železo litinu, měď, hliník, mosaz, zinek, 
olovo, nerez, kabely, elektronický odpad. Likvidace autovraků zdarma.
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Z dějin zahrádkářů ve Strašicích * 60 část *

Pojďme udělat Strašice krásnější

Naše obec prochází velkou přeměnou, buduje se, přetváří 
se a zvelebuje na všech frontách. Od dětského hřiště, kde 
kromě herních prvků pro děti i dospělé vzniká krásný 
parčík, přes nový chodník k „Libuši“, kde jsou lampy 
osazeny bohatě kvetoucími závěsnými truhlíky, až po 
vesele osázené okolí radnice. Během letošního jara také 
proběhla náhradní výsadba více jak dvou desítek stromů. 
Toto na první pohled není nijak nápadné, nicméně pro 
životní prostředí velmi důležité. Je zapotřebí v této aktivitě 
nadále pokračovat, proto máme v úmyslu během tohoto 
podzimu vysadit další keře a stromy, včetně ovocných. 
Keře plánujeme vysadit podél nového chodníku 
směřujícího od radnice směrem k Huti, stromy doplit do 
alejí podél silnic, v plánu je i výsadba stromu u příležitosti 
100. výročí založení republiky. Chtěli bychom obnovit 
i tradici ovocných alejí. Do výběru vhodných odrůd do 
našich podmínek bychom rádi zapojili zkušené zahrádkáře 
a sadaře z řad našich spoluobčanů. 

Pojďme společně udělat Strašice krásnější. Napište či 
namalujte Vaše nápady a návrhy ohledně výsadby 
nové zeleně nebo zvelebení obce a přineste je na 

radnici. Všechny si rádi prohlédneme a necháme se 
jimi inspirovat.

Ing. Zdeňka Lazebníková

112 exponátů + doplňkové květiny, z toho: 64 druhů jablek, 
20 druhů zeleniny, 17 druhů konzervovaných vlastních 
výrobků, 9 druhů květin, 2 překrásné suché vazby, dále 
řezané květiny a květy na doplnění – dekoraci naší 
expozice. V soutěži o nejlepší sterilované okurky se paní 
Hofmanová Miluše umístila na 2 místě. Ještě jednou patří 
poděkování členům, kteří zajišťovali výpěstky do moštárny 
a hlavně přímím vykonavatelům po oba dva dny v Rokyca-
nech příteli Janu Vaňkovi, Miroslavu Hofmanovi a přítel-
kyním Ludmile Převrátilové, Miluši Hofmanové a za krás-
nou suchou vazbu přítelkyni Dáše Břešťákové. Poslední 
hodnocení v tomto roku je výsledek  moštárny.  Tak jako 
každým rokem byla naše moštárna v provozu. Za účasti 
členů výboru a pomocníků bylo v tomto roce 2011 
zmoštováno pro naše členy a občany Strašic 2530 kg 
jablek. Moštárna byla po ukončení řádně uklizena a je 
připravena na další rok 2012, a to je vše v tomto roce. 

ČZS – M. Hofman.

„Zahrádkář pěstuje, zahrádkářka konzervuje“, v tomto 
hesle se nesla výstava ve dnech 8 a 9. října 2011 v Roky-
canech. V sále rokycanské sokolovny proběhla ve dnech 
8 a 9. října 2011 „okresní zahrádkářské výstava“ za finanční 
podpory krajského úřadu Plzně a města Rokycan. 
Vystavovali zde zahrádkáři z celého okresu Rokycany, 
hlavně ti, kterým brzké jarní mrazíky a plžáci očekávanou 
úrodu nezničili. K vidění tu bylo velké množství ovoce, 
zeleniny a květin. Bylo snahou i zajištění poradenské 
služby, ale ta se nějak nevydařila. Přesto, že výstava trvala 
dva dny, účast byla jen průměrná. Je vidět, že konání 
takovéto výstavy městskému životu není přitažlivé 
a zájemce z okolních vesnic to také nepřitahuje. Naše 
základní organizace se značnou měrou podílela na kvalitě 
a množství dodaných exponátů. Za to patří všem, kteří 
přispěli velké poděkování. Na první pohled bylo jasně znát, 
jaké množství výstava naší organizace zabírá. Podle 
zdokumentování (fotografických snímků) to představovalo 
větší jednu třetinu. Naše expozice představovala celkem 
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V posledních dvou měsících jsem si přečetl několik 
zajímavých věcí o obecních financích. Nějak mi nejdou 
dohromady a tak jsem se rozhodl o tom napsat, třeba to 
někdo vysvětlí, aby to každý z nás (nejen účetní) pochopil. 
V březnu 2018 jsem napsal do Barňáku, že se mi rozpočet 
příliš nelíbí a není přehledný a m. j. jsem se tam zmínil o 
hospodaření Společenského domu. Pan RNDr. Lang mě 
za to dal v Barňáku čočku, ale rozpočtová kouzla nejen mě, 
nijak nevysvětlil. A to jsem ještě neznal Audit hospodaření 
obce a netušil, jaké rozsáhlé stavební akce Strašice čekají. 

Ano, investuje se v předvolebním roce ve Strašicích docela 
dost. V červencovém Barňáku jsem se m. j. v článku pana 
starosty dočetl, že: „Samozřejmě bude probíhat řada 
drobných stavebních úprav a vzhledem k dobré finanční 
kondici obce připravujeme další veřejné zakázky, jejichž 
cílem je zlepšit kvalitu života v obci.“ Fakt dobrá zpráva, 
která mi však příliš nesedí s tím, co jsem si přečetl v Auditu 
hospodaření obce za minulý rok, který jsme projednávali 
na jednání ZO v červnu 2018.

Pan starosta o mě sice říká, že nerozumím ekonomice, ale 
ty dvě zásadně rozdílné věci mi vysvětlit neumí a asi ani 
nechce, speciálně před volbami. Dokonce se tím nikdo na 
Zastupitelstvu ani nechtěl hlouběji zabývat. 

Z mého pohledu se totiž ta „dobrá finanční kondice“, může 
během příštího roku změnit na „velký finanční průšvih“. 
V tomto státě totiž platí zákony a jeden z nich, zákon č. 
23/2017 o pravidlech rozpočtové odpovědnosti na tuto 
situaci, na kterou upozornil auditor, dost tvrdě reaguje: 

§ 2 -  Úvodní ustanovení

(1) Stát a územní samosprávné celky dbají o zdravé a 
udržitelné veřejné finance, přičemž vhodně podporují 
hospodářský a společenský rozvoj, zaměstnanost a 
mezigenerační soudržnost.

(2) Stát, územní samosprávné celky a další veřejné 
instituce uvedené v § 3 dodržují při výkonu své činnosti 
pravidla transparentnosti, účelnosti, hospodárnosti a 
efektivnosti nakládání s veřejnými financemi.

(3) Stát, územní samosprávné celky a další veřejné 
instituce uvedené v § 3 dbají o takový vývoj dluhu sektoru 
veřejných institucí, který nenarušuje dlouhodobě udržitelný 
stav veřejných financí.

Hospodaření územního samosprávného celku

§ 17

(1) Územní samosprávný celek hospodaří v zájmu 
zdravých a udržitelných veřejných financí tak, aby výše 
jeho dluhu nepřekročila k rozvahovému dni 60 % průměru 
jeho příjmů za poslední 4 rozpočtové roky.

(2) Překročí-li dluh územního samosprávného celku k 
rozvahovému dni 60 % průměru jeho příjmů za poslední 4 
rozpočtové roky, územní samosprávný celek je povinen jej 

v následujícím kalendářním roce snížit nejméně o 5 % z 
rozdílu mezi výší svého dluhu a 60 % průměru svých příjmů 
za poslední 4 rozpočtové roky.

(3) Nesníží-li územní samosprávný celek svůj dluh a 
jeho dluh k následujícímu rozvahovému dni převyšuje 
60 % průměru jeho příjmů za poslední 4 rozpočtové 
roky, ministerstvo v následujícím kalendářním roce 
rozhodne podle zákona o rozpočtovém určení daní o 
pozastavení převodu jeho podílu na výnosu daní.

Pro dovysvětlení a pochopení řeči zákona: Územní 
samosprávný celek = obec. Dále se v tom zákoně také 
píše, že MF ČR zveřejní ty obce, které se do této situace 
dostaly. Takže bychom měli s napětím sledovat, kdy tento 
seznam vyjde a zda v něm Strašice nejsou. Pokud ano, z 
příjmů obce zmizí z našeho rozpočtu polovina příjmů a 
jsme v …….. (velmi mizerné finanční kondici).

No, už vidím odpovědné funkcionáře obce, jak říkají, že za 
to může zateplení bytových domů v roce 2009, které jsem 
já „zavinil“! Já si to nemyslím. Na splácení úvěrů na 
zateplení stačilo nájemné vybírané v těchto domech ve 
výši 25 Kč/m² (dnes se vybírá hodně přes 40 Kč/m²) a na 
snižování úroků z tohoto úvěru dostala (přesněji celkem 
dostane) obec 13,8 milionu Kč od státu. Nikdy jsem nebyl 
schopen zjistit, zda se ta dotace opravdu používá na 
snižování těch úroků, nebo kde vlastně končí. Dokonce 
jsem se dozvěděl, že obec byla občas pobídnuta, aby 
splácela peníze na to zateplení. 

Rozpočet obce – kouzla a čáry
Ing. František Nerad – zastupitel (Alternativa)
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Na jednání Zastupitelstva v červnu jsem se dozvěděl, že 
byl Auditor pověřen, aby za obec nějak vyřídil problém toho 
zadlužení, ale diskuse k tomu se žádná nekonala. Máme 
sice finanční výbor, ale předseda tohoto výboru z ČSSD 
nijak činnost toho výboru podrobněji nekomentuje, 
přestože strana, za kterou na té funkci sedí, slibovala ve 
svém volebním programu, že „bude na obecním webu 
zveřejňovat informace i nad rámec zákona“! No nedávají 
tam vůbec nic!!! Navíc kdyby se kandidáti za KSČM více 
snažili plnit svůj první bod volebního programu z roku 2014, 
nemuselo k takovýmto věcem vůbec docházet. 

Jeden konkrétní příklad o podivných cestách obecních 
financí z poslední doby, o kterém jsme si mohli přečíst 
z veřejných zdrojů. Při schvalování rozpočtu na rok 2018 
v únoru jsem nenašel žádnou položku ve výši 3 miliony Kč, 
určenou na investice – speciálně pro výstavbu dětského 
hřiště u Spoldomu. Projekt na toto místo jsme udělali někdy 
v roce 2008 – 2009, vložilo se to do územního plánu, ale 
dělá se to jinak. 17. července 2018 si v Rokycanském 
deníku přečteme slova pana starosty a nestačíme se divit:

„Strašice – Okolí Společenského domu ve Strašicích 
se mění před očima.

Nedávno se tu objevily nové herní prvky na dětském hřišti 
a posilovací stroje pro dospělé, teď tu stavbaři dodělávají 
nové chodníky a parkovací plochy a obec nechává osadit 
parčík zelení. Investice do úprav dohromady přesahují tři 
miliony korun.“

Nic proti dětskému hřišti, nic proti takovým investicím, 
nicméně bylo by třeba jasně a transparentně vysvětlit, jak 
je takováto investice zajišťována a financována, jinak 
bychom také mohli poměrně brzo litovat, že se tam vložily 
peníze. Ti, kteří se v těch kouzlech s penězi vyznají, určitě 
namítnou, že se tam investovalo již vloni a tedy nebylo 
nutné na letošní rok do rozpočtu dávat 3 miliony, ale pouze 
zbytek peněz. I přesto tam peníze na tuto konkrétní 
investici jasně nevidím. Navíc já se na oplátku musím 
zeptat: Jak se dělalo na tu akci výběrové řízení podle 
zákona o veřejných zakázkách, o kterých psal pan starosta 
v Barňáku? „Salámovala“ se ta investice a rozdělila na 
několik menších částí, které se zadaly z ruky, bez výbě-
rového řízení? Proč je zakázka za 3 miliony rozdělena? 
Kolik byla optimální nabídka? Kdo a kdy ji projednal a pak 
objednal? Kolik se přihlásilo uchazečů? Soutěžila se vůbec 
ta zakázka? To se přeci musí! Proč je poslední zápis 
z jednání komise pro veřejné zakázky na webu obce z roku 
2015?!  

Zde je stažena stránka komise pro veřejné zakázky 
a o Okolí Společenského domu tam není ani písmeno:

Zápis z jednání KVZ - 23. 2. 2015
9. 3. 2015

Komise pro veřejné zakázky 2014-2018 - statut
16. 1. 2015

Zápis KVZ - 1. 9. 2014
16. 9. 2014

Jsou to přeci peníze nás všech a ne peníze dvou, tří lidí z 
vedení obce a všichni máme právo znát, za co jsou 
vydávány a vědět, proč se dávají tam a ne sem. Takže by se 
při jejich rozdělování měly dodržovat zákony vč. toho, co je 
celkem dost pochopitelně napsáno v tom zákoně o 
rozpočtové odpovědnosti a co slíbili komunisté ve svém 
volebním programu před čtyřmi roky 

www.domov-pod-brdy.cz
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Léto vrcholí, Slunce nesvítí, ale žhne a nebýt občas nějaké 
té malé bouřky, asi by z Brd bylo brzy pohoří Atlas na severu 
Sahary. Nicméně, děti mají zatím vskutku parádní 
prázdniny a přejme jim, ať jsou takové i nadále.

Prázdninový režim však rozhodně neplatí pro strašickou 
kulturu, muzeum a Infocentrum. Tady naopak vrcholí 
sezóna a naplno běží přípravy na letošní Strašické 
posvícení, jak si povíme níže.

V červenci se muzeum nezastavilo ani na chvilku… Kromě 
toho, že ubytovna poskytovala nocleh mnoha novým 
návštěvníkům, i těm, kteří se k nám jako dobří holubi stále 
vracejí, expozice také nezahálely a informační středisko 
uspokojovalo denně řadu zájemců o výlety na Brdy. Po oba 
červencové svátky jsme měli otevřeno, hlavně díky ochotě 
našeho průvodce Ing. Václava Jiřičky.

Na počátku července se ředitel muzea sešel s manažerem 
Destinační agentury Brdy, Dr. L. Garodněm, aby společně 
precizovali další plány při tvorbě nového Geoparku 
Joachima Barranda, který aspiruje na Národní geopark 
s vizí Geoparku UNESCO. Počáteční ustavující jednání 
jsou již minulostí, a tak je potřeba se v tuto chvíli soustředit 
především na podrobné charakteristiky geologických 
lokalit.

Gro našich prací však tkvělo především v přípravách 
Posvícení, neboť s ním je spojena celá řada kulturních 
i sportovních akcí. Celý program je podrobně uvedený 
v tomto „barňáckém“ čísle. Posvícení začne poměrně 
netradičně, již v pátek navečer. Poprvé se rozsvítí reflek-
tory, jež v noci osvětlí strašickou dominantu, kostel sv. 
Vavřince. K slavnostnímu okamžiku zazní v kostele 
přednáška Mgr. Tomáše Makaje o historii naší unikátní 
památky zpestřená koncertem historické hudby z produkce 
jádra skupiny Miritis, Šárky a Ivana Chudobových.

Další novinkou v obci bude druhý křížek na návsi v prostoru 
u školy. Kdysi tam stávával, a nyní se na své místo vrací. 
V sobotu jej za přítomnosti členů Zastupitelstva obce 
požehná pan farář. p. Marek Winiarski.

Do tisku jde nový strašický kalendář, sestavený Tomášem 
Makajem, který si odbyde svůj křest rovněž o posvícení 
v sobotu v 16 hodin ve výstavní síni muzea. K němu se 
váže i další letošní muzejní výstava v režii téhož autora.

Rovněž stálá muzejní expozice dozná u příležitosti 
strašického posvícení určitých změn. Vzhledem k tomu, že 
expozice byla v letech 2009 – 2010 vybudovaná jako 
přísně nadčasová, nebudeme měnit její rámec. Změny 
však nastanou. Historická kuchyně bude obohacena 

Srpen 2018 ve strašické kultuře 
a Muzeu Středních Brd

RNDr. Martin Lang, Mgr. Tomáš Makaj
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krásným darem v podobě domácí konzervárny, jaká bývala 
v chodu po zabi jačkách na statcích a velkých 
hospodářstvích. Konzervaci pěkného a dnes již vzácného 
exponátu, který jsme získali darem, provedl p. Roman 
Vištiak. Na schodišti do suterénu ve Vile přibudou dva nové 
obrazy, resp. historické technické výkresy, jeden s řezem 
vodorovného důlního díla, druhý navýsost strašický výkres 
výrobků strašické hutě v dobách H. B. Strousberga. 
Armádní expozice bude významně posílena. Přibydou 
další odznaky a vyznamenání pana plk. Polívky příslušníka 
československé obrněné brigády, vystavena bude velká 
část sbírky našich malých leteckých modelů strojů z druhé 
světové války a ve Vile i v Ubikacích vystavíme i řadu 
nových, loni získaných militarií z někdejší technické 
základny na Felbabce. Jejichž podstatnou část jsme získali 
nákupem od pana Ing. Pacovského. V dřeváku budu 
instalována i část expozice věnovaná PTP.

Zcela nová expozice vznikla na patře Vily. Zachycuje velmi 
temné období našich dějin, neboť se vztahuje k útvarům 
smutně proslulých Lidových milicí, „ozbrojené pěsti“ 
Komunistické strany Československa, jež byly po listopadu 
1989 postaveny mimo zákon. Leč i taková byla naše 
historie a bylo by protismyslné na chmurné doby zapo-
mínat. I pro poučení mladých generací. Materiál expozice 
pochází především z Horní Břízy na severním Plzeňsku, 
z tamních kaolinových závodů. Před zničením jej zachrá-
nila dnes již, bohužel, zesnulá ředitelka Muzea Horní Bříza, 
paní Božena Royová. Nikoliv snad ze sentimentu, ale 
protože si uvědomovala skutečnosti již výše řečené. 
Materiál se však nehodil do tehdejšího uspořádání „jejího“ 

muzea, a tak jej nabídla nám. Mimochodem, stejnokroje 
LM si „zahrály“ letos při připomínce tzv. „Velikého února“ 
v České televizi ve filmu režiséra Jana Rouska Lidové 
milice, odvysílaném 27. 2. 2018.

Nezapomeňme ani na velmi zajímavé historické dokumen-
ty a fotografie z dění v tzv. Vládním vojsku, jež fungovalo 
v období druhé světové války v podmínkách tzv. 
Protektorátu Čechy a Morava. Cenné, unikátní materiály 
jsme získali do sbírek v minulém roce.

Dalších úprav se dočkala i Historie Vojenského újezdu – 
část 1969 – 2004. Přibyla skvěle zachovaná kompletní 
uniforma důstojníka zaniklé Pohraniční stráže. Do Strašic 
také patří. Vždyť zdejší spojařskou poddůstojnickou školu 
a řidičské kursy absolvoval nejeden „péesák“. A na závěr – 
vystavili jsme i vitrínu se vzpomínkou na dnes již, bohužel, 
rozpuštěný klub důstojnických veteránů ze Strašic. Patří 
jim alespoň čestná připomínka!

Na konci července, v době kdy píšeme tyto řádky, se chystá 
obecní delegace s panem starostou Hahnerem a zástupci 
našeho dobrovolného hasičského sboru na výlet do 
stejnojmenné obce, do Strašic ve Strakonickém okrese. 
Obdrželi jsme pozvání na vysvěcení nového tamního 
hasičského sboru, spojeného s oslavou. Věřme, že toto 
naše strašické setkání nebude tím posledním. O návštěvě 
přineseme zprávu v příštím čísle.

Vážení čtenáři, přejeme Vám krásné pohodové, ničím 
nezkalené srpnové letní dny a věříme, že se spolu setkáme 
při nejedné posvícenské akci, ale třebas i na Pěkné 
hodince!             
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